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Pkt Tekst 

0. Informasjon: 

Det er invitert til et informasjonsmøte etterfulgt av en befaring på området der 

Gullhaug formålsbygg skal bygges.  

1.  Spørsmål 1: Hvordan blir tilkomst inn til byggeplassen? 

 

Svar: Tilkomst til byggeplassen blir via eksisterende vei.   

2.  Spørsmål 2: Ønskes det totalpris for Gullhaug formålsbygg eller enhetspriser? 

 

Svar: Det ønskes en totalpris for prosjektet. Det vises til prisskjemaet. 

 

3.  Spørsmål 3: Er det gjort vurderinger på materialer, miljø osv? 

 

Svar: Det er beskrevet i konkurransegrunnlaget. Det er føringer fra renhold 

(renholdstekniske krav) og føringer ang fasadekladning. Det er i tillegg politisk 

vedtatt at flerbrukshallen skal bygges med sandwichelementer. Det ble 

kommunisert i informasjonsmøtet at det også var politisk vedtak om stål, men 

dette er ikke et krav. Intensjonen bak vedtaket er kostnadsbesparelse. Arkis har 

illustrert bærende konstruksjon med limtre for flerbrukshallen. Dersom det er 

tilsvarende eller rimeligere kostnad å benytte bærende konstruksjon i limetre, slik 

foreløpig prosjektert ønskes dette lagt til grunn, men det er ikke et krav.  

 

Etterskrift: Det vises for øvrig til kravspesifikasjonen, samt gulvplan og 

himlingsplan i vedlegg H4 Gullhaug forprosjekt. 

 

4.  Spørsmål 4: Hvordan er det med innvendige overflater? 

 

Svar: Det er beskrevet i renholdsteknsike krav. Det skal være robust og tåle 

bruken. 
 

5.  Spørsmål 5: Er det krav til egne ansatte, lærlinger? 

 

Svar: Det er gitt i konkurransegrunnlaget.  Entreprenøren skal senest ved 

kontraktsignering fremlegge dokumentasjon på at entreprenøren er tilknyttet en 

offentlig godkjent lærlingeordning. Det skal i tillegg være minimum 7 % av 

arbeidede timer innenfor bygg- og anleggsfagene samlet (de fag som omfattes av 

utdanningsprogrammet for bygg- og anleggsteknikk, samt 

anleggsgartnerfaget) utføres av lærlinger.  

 

6.  Spørsmål 6: Hva er status på reguleringssaken? 

 

Svar: Den skal foregå som en forenklet reguleringsendring. Det er brukt tid på å 

lande planløsning og forankre denne, samt å løse uteområdene. Sweco jobber nå 

med reguleringsendringen, og hele prosessen forventes å være ferdig ca 

desember. 



 

 

7.  Spørsmål 7: Skal entreprenør ivareta rammetillatelsen? Fremdriften skurrer litt 

med tanke på reguleringsendringen og rekkefølgen til denne og rammetillatelsen.  

 

Svar: Planlagt oppstart av byggearbeidene er nå januar/februar. Det er mulighet 

for at reguleringsprosessen kan ta kortere tid, og det kan undersøkes mulighet for 

en rammetillatelse med forbehold om godkjent regulering.  
8.  Spørsmål 8: Er det tenkt 400 volt trafo? Lang bestillingstid på dette. 

 

Svar: Det er tenkt 400 volt trafo. Kontakt med netteier for å avklare trafo med 

netteier må være blant TE sine høyeste prioriteringer etter kontrahering. BH 

vurderer å evnt igangsette denne prosessen på eget initativ før kontrahering. 

9.  Spørsmål 9: Hvordan er løsmassene i området? 

 

Svar: Det foreligger grunnboringer av området og rapporten ligger som vedlegg i 

konkurransen. Grunnforhold er beskrevet i vedlegg H18_Miljøteknisk 

grunnundersøkelse og vedlegg H20_grunnundersøkelser på kapitel 4. 

 

10.  Spørsmål 10: Er det definert maks akseltrykk for veien mot flerbrukshallen og 

barnehagen? Hva er førende? 

 

Svar: Det er oppdaget uklarhet i kravspesifikasjonen som trenger presisering.  

 

Fra kravspesifikasjonen:  

Kapitel 17.1.1: " Holmestrand kommunes VA-norm (vedlegg) og veinorm 

(https://holmestrand.kommune.no/innbyggerhjelpen/parkering-vei-og-

havn/veinorm/) skal benyttes".  

Kapitel 17.3.1: "For oppbygning og asfaltering av veier og plasser skal Statens 

vegvesens håndbøker, spesielt N100, N200 og V220 følges som gjelder for 

dimensjonering og utforming av veier og plasser. For utførelse av disse arbeidene 

legges R761 til grunn" 

 

Presisering: Veinormen i Holmestrand kommune skal benyttes og Statens 

vegvesen sine håndbøker skal benyttes som tilleggsressurser for å supplere 

veinormen der den ikke er dekkende. Veien opp til parkeringsplassen er 

prosjektert etter kommunens vegnormal, så da vil det være naturlig å bruke 

denne videre. Det er også denne normalen som er lagt til grunn i 

reguleringen. 

 

Samleveier skal dimensjoneres for minimum 10 tonns aksellast. 
 

 

 

11.  Spørsmål 11: Hvordan er prosjektrammen satt? 

 

Svar: Det er benyttet norsk prisbok høsten 2022 og lagt på noe indeksregulering. 

Prosjektrammen inkluderer også vei- og va-entreprisen og det usikkerhet knyttet 

til hva denne delen av prosjektet vil koste. Tilbud på vei- og VA-entreprisen 

forventes inn i september. Prosjektet har en lang historikk. Budsjettet er nå økt og 

prosjektet har blitt nedskalert noe siden forrige anbudsrunde. Blant annet er 

byggene slått sammen siden forrige anbudsrunde, og planløsningen har blitt 

optimalisert.  

  



 

 

12.  Spørsmål 12: Hva er totalt avtrykk på barnehage og flerbrukshall? 

 

Svar: Totalt BTA for begge bygg er 4712 m2.  

 

13.  Spørsmål 13: Er grusplassen på riktig kote for bygging? 

 

Svar: Dette kommer fram i vedlegg H20_grunnundersøkelser. 

 

14.  Spørsmål 14: Er det UU-krav til stier i uteområdet og hva skal bygges? 

 

Svar: Adkomstsoner og asfaltområde utenfor inngangspartiene til barnehagen må 

være universelt utformet. Det som er tegnet på utomhusplanen skal medtas, 

herunder bl.a rampe 1:20, soner med fallunderlag, sandbassenger, div 

lekeapparater, lekebord, lekehus, husker, samt også gapahuk og utsiktsplassen litt 

høyere i terrenget. Det er ingen UU-krav til «skogsstien» som er innenfor 

uteområdet til barnehagen, og denne kan opparbeides på enkel måte. 

 

15.  Spørsmål 15: Skal mastene felles og er de av kreosot? 

 

Svar: Mastene skal felles og etter nærmere undersøkelser er stolpene laget av 

impregnert tre.  

 

 

 

 

 

 

 


